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  Norske Harehundklubbers Forbund 

 

Kragerø 27. mars 2022 
 

Til RS-representantene 

 

INNKALLING TIL REPRESENTANTSKAPSMØTE 2022   

Det innkalles til Representantskapsmøte 2022 på Scandic Hell, Værnes søndag 24. april kl. 10.00 – 
15.00. Hotellets adresse er Sandfærhus 22, 7570 Hell 

 
Temamøte lørdag 23. april med start kl. 11.00, der det vil bli en presentasjon av forprosjektet rundt 

arvbarhetsanalyser og indeksbasert hundeavl. 

Det blir innsjekking på hotellet på lørdag 23. april fra kl.15.00. Middag kl. 19.00. 

Det minnes om at klubber med <100 medlemmer får 1 representant, 101-200 får 2 representanter og 
>201 får 3 representanter. Medlemstallet er basert på fullverdige medlemmer i NHKF pr 31/12-2021. 
Fullmakt kan kun utstedes til person fra samme medlemsklubb/raseforening. En representant kan 

kun representere en (1) medlemsklubb eller en (1) raseforening.  

Regning over reiseutgifter gjøres ferdig så tidlig som mulig. Bruk av egen bil regnes etter 2,00 kr. pr. 
km med tillegg av kr. 0,25 pr. passasjer. Reiseutgiftene fordeles mellom harehundklubbene og 

raseringene. Reiseregningsskjema deles ut på møtet. I år fyller deltakende harehundklubber og 
raseringer inn klubbens kontonummer på reiseregningsskjemaet, så fordeler NHKFs 
regnskapsansvarlig reisekostnadene. Klubber som må betale inn til reisekassa vil få faktura, mens 

klubber som har penger til gode vil få dem overført til oppgitt kontonummer. 

 
PROGRAM: 

Temamøte lørdag 23. april: 

11.00: Professor Odd Vangen, NMBU: Generelt om avlsarbeid på jakthunder og spesielt  
  om mulighetene for indeksbasert avl av harehund.               
   Hans Chr. Pedersen og Sven-Tore Kittilsen: Status for prosjektet «Indeksbasert harehundavl». 

13.00:  Lunsj 
14.00:  Planleggingsmøte; ordfører, valgkomiteens leder og styret 
19.00: Middag  

 

Representantskapsmøte søndag 24. april: 
10.00:  Representantskapsmøtet starter 

13.00:  Lunsj  
14.00:  Representantskapsmøtet fortsetter 
Avsluttes senest kl.15.00 
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1. Årsberetning 2021: 
 
Styret 

har i inneværende år bestått av: Leder Arild Nygård, nestleder Arnt Morten Haugen med Øyvind 

Billingsø, Rune Sliper og Birger Steen som styremedlemmer. Thomas Kristiansen som 1.varamedlem 
har møtt på styremøtene med talerett, men ikke stemmerett. 

Mette Køhler Bjørkkjær har vært forbundets sekretær, Rune Hedegart redaktør for Harehunden og 

regnskapet er ført av Teamøkonomi DA. 

Styremøter 

I beretningsåret har det vært avholdt 13 styremøter med 52 nye saker til behandling. Styret bruker 
hovedsakelig Teams som møteform, noe som er tidsbesparende og kostnadseffektivt.  Noen 

enkeltsaker blir også behandlet pr. e-post. 
Det har også i år vært stor aktivitet mellom styremedlemmene via telefon og e-post, et styre der 

samarbeidsviljen har vært meget god.  
Referatene fra våre styremøter har blitt fortløpende sendt ut til klubber, avlsråd og ringer pr. e-post 
og blir også lagt ut på NHKFs hjemmeside www.nhkf.net.  

 

Jakthund divisjon (JD)  
Divisjonen skal ivareta fellesinteressene for jakthundsektoren. Divisjonen skal være et 

koordineringsråd i saker som angår flere innen divisjonen, opp mot NKK. 

Saker som blir fremmet fra JD har stor faglig tyngde og representerer over 30 000 stemmer på et NKK 
RS. Etter at ringene ble medlem av har NHKF over 4600 stemmer, hvert forbund betaler ihht avtalen 
en årlig medlemsavgift til JD på kr 1,- pr medlem. NHKF er representert i JD med Arild Nygård (leder 

JD) og som representant i styringsgruppa for arbeidet med ny organisering av NKK. 

Høringer/saker behandlet i perioden:  

• NKKs RS, saker og personvalg x 2 

• NKKS økonomiske situasjon 

• NKKs organisering 

 

Etterutdanning av våre jaktprøvedommere. 

Klubbenes ansvar med å holde dommersamlinger/kurs er videreført så langt det lot seg gjøre pga 

koronapandemien. Pga NKKs økonomiske situasjon ble det ikke utbetalt dommermidler i 2021. 

 

Sensorer for jaktprøvedommerutdanningen 
Geir Bakkestuen (Hedmark) , Lars-Arild Risholt ( Aust-Agder) og Thor Ola Svinsås (Trøndelag) ønsket 

avløsning fra engasjementet som sensorer for jaktprøvedommerutdanningen. Takk for innsatsen 
igjennom mange år! 

Styret oppnevnte Trond Revhaug (Nord-Trøndelag), Stein Wahlstrøm (Østfold) og John Anders 
Nesbakken (Hadeland) som nye sensorer. 

 

 

http://www.nhkf.net/
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Medlemsutviklingen 

Ved utgangen av 2021 var det 3325 medlemmer i harehundklubbene, noe som er en oppgang på 102 
medlemmer fra foregående år.  
Raseringene tilsluttet NHKF hadde 2447 medlemmer ved utgangen av 2021 som er en økning på 33 

medlemmer, av disse hadde 1723 også medlemskap i en harehundklubb som er en øking på 55 
medlemmer sammenliknet med 2020.  
NKKs klubbadministrasjon er et godt verktøy. Det mulig for alle lokalklubbene og raseringene å gå inn 

og hente ut statistikk og informasjon rundt sine medlemmer.  

 
Kontakt NHKFs styre/avlsråd/klubber/raseringer 

E-post blir i hovedsak benyttet når det skal utveksles post mellom styret og harehundklubbene,  
ringene og avlsrådene. NHKF videresender informasjon fra NKK og andre til leder og sekretær. 

Samarbeidet mellom NHKF og klubbene har etter vår oppfatning vært meget bra også i 2021.  

Det er i 2021 etablert et felles forum på Teams hvor alle avlsrådene kan lufte felles og egne 
utfordringer i rasene våre. Vi ser at det ofte er de samme temaene som dukker opp uavhengig av 
rase og at det derfor kan være lurt at man kan jobbe sammen om temaene i stedet for alene.  

 

Avlsrådene:  
Tall og tekst er hentet fra avlsrådenes årsrapporter. 

 

BEAGLE:  

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

33 1 24 8 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

18 14 71 35/36 

Anvendte hanner: Gj.snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

12 1,36 6,25 0 

 

Vi har som vanlig orientert om avlsstrategier og aktuelle problemstillinger for rasen gjennom innlegg 
i Harehunden. I tillegg har vi ei hjemmeside som hele tiden er oppdatert, og som beagleinteresserte 

kan følge med på. Det er fortsatt mange henvendelser til avlsrådet angående parringer, og de fleste 
har fått svar innen ei uke. Når hannhunder går ut av hannhundlisten på grunn av alder, blir de fort 
erstattet av nye hunder som har kvalifisert seg. Dette er bra for rasen og gjør at vi får spredd avlen. 

 
Avlsrådet har hatt mange møter, og i de mest hektiske periodene med avlsforespørsler blir disse ofte 
ukentlig. Avlsrådet bruker Teams som møteplattform. 

 
Økonomien er god da vi har hatt få utgifter de siste åra. Det er planlagt en avlskonferanse i Sverige i 

vår/sommer med avlsrådene fra Finland, Sverige og Norge. Dette vil nok medføre større utgifter i 
2022. 
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Samarbeidet i avlsrådet er meget bra, og vi er enige om felles avlsstrategi. Vi opplever også god 
støtte fra Beagleringen Norge og fornemmer god tillit blant de fleste beagleeierne. 

 
 

DREVER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

56 16 34 6 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

45 40 238 114/124 

Anvendte hanner: Gj.snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

30 1,7 4,57 0,0 

 

Avlsrådet har bestått av: 

• Torbjørn Haugen 

• Øyvind Hårstadhaugen 

• Helge Stemkjær 

• Geir O. Dalby (vara) 
 
Representasjon 

Pga COVID-19 har det i 2021 ikke vært avholdt fysiske arrangement hvor avlsrådet har vært 
representert. NHKF/Avlsrådskontakten har avholdt 2 digitale møter for alle avlsrådsrepresentanter 

hvor vi har vært til stede. 
 
Møter 

Vi i 2021 hatt 2 digitale møter i Avlsrådet. I tillegg har det vært jevnlig kontakt mellom medlemmene, 
både pr e-post og pr telefon. 

 
Registreringstall 
Registreringstallene for drever gikk mye opp i 2021 sammenlignet med de siste årene.  Det er i 

utgangspunktet veldig gledelig. Men samtidig er det overraskende, skuffende og utfordrende at mye 
av den økte valpeproduksjonen er på kombinasjoner som ikke kan godkjennes eller anbefales av 
avlsrådet!  

 
Det er altså mange flere registreringer totalt sett, og flere gjennom avlsrådet, enn tidligere år. Men 

relativt sett er det dessverre færre valper gjennom avlsrådet enn de to siste årene. Vi hadde håpet at 
den positive trenden vi har sett de to siste årene skulle fortsette.  Så får vi håpe dette skyldes 
uvitenhet, og at det ikke er bevisst avl på individer som ikke er innenfor kriteriene.  

 
Alle tall i tabellene i denne rapporten er basert på paringene gjennom avlsrådet. 
 

Gjennomsnittlig kullstørrelse er litt ned i forhold til «toppåret» 2020, men fremdeles høyere enn 
gjennomsnittet de siste år. 
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Årstall 
Reg 
NKK 

Hanner Tisper 
Reg 

Avlsråd 
Hanner Tisper Kullstørrelse 

Høy 
innavl 

Gj.snittlig 
Innavl 

2017 235 109 126 142 72 70 5,68 3,9 1,15 

2018 243 144 99 161 101 60 6,19 4,7 1,28 

2019 215 116 99 170 90 80 5,15 3,7 1,49 

2020 263 144 119 188 108 80 6,50 3,9 1,69 

2021 351 178 173 238 114 124 5,95 4,6 1,70 

 

Høyeste innavlsgrad var i 2021 litt opp, men er innenfor kriteriene.  Gjennomsnittlig innavlsgrad er på 
nivå med 2020. Målet er at denne skal med mot 1%.  
 

Gjennomsnittlig innavlsgrad gjenspeiles også i en stor andel «Godkjente» paringer, sammenlignet 
med «Anbefalte». Vi har hatt samme utvikling i 2019 og 2020.  Denne trenden må vi følge med på 

fremover. Den kan inn fortsette om vi skal nå målet om 1%. 

   
Årstall 

Forespørsler Anbefalt Godkjent Ikke A/G Utførte paringer Ant kull Kullstørrelse 

2017 40 34 4 2 34 25 5,68 

2018 45 37 4 4 34 26 6,19 

2019 46 32 10 4 38 34 5,15 

2020 41 30 9 2 37 29 6,50 

2021 56 34 16 6 45 40 5,95 

 
Antall parringsforespørsler var mye høyere enn på lenge. Det er gledelig! Det samme gjelder antall 

utførte paringer og antall kull. Dette har nok ha sammenheng med den spesielle situasjonen som 
COVID-19 har skapt de siste årene.  
 

Årstall Ant kull Antall anvendte hanner Gj.snittlig alder hanner Gj.snittlig alder tisper 

2017 25 21 5,3 5,6 

2018 26 24 4,6 4,6 

2019 34 22 5,3 4,6 

2020 29 18 4,0 5,0 

2021 40 30 4,3 4,7 

 
Vårt inntrykk er ellers at det er stor etterspørsel etter valper, og det er positivt for rasen.  Så gjelder 

det å møte etterspørselen med flere paringer og valper gjennom avlsrådet!  
 

Paringer utenom RAS (Rasespesifikk Avls Strategi) 
Vi har de senere år arbeidet spesielt med en bevisstgjøring rundt at avl bør foregå i samråd med 

Avlsrådet, og innenfor de kriterier som er fastlagt i RAS og i føringer fra NKK. RAS er dokumentet som 
skal sikre at den avl vi har på dreverrasen skal gi bedre drevere i fremtiden.  

 
Dreverrasen skal være funksjonelt frisk (ingen sykdommer eller allergier). Vi skal ha genetisk 
variasjon, og lav innavlsgrad. Det må ikke avles på syke individer, eller individer med sykdom i nær 

slekt. Gode jaktegenskaper og god mentalitet skal telle høyt. Foruten å være en god jakthund, skal 
dreveren også være en lun og snill familiehund. 
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Jaktegenskaper bedømmes på jaktprøver, og eksteriøret bedømmes på utstillinger.  Det skal ikke 
avles på individer med manglende jaktegenskaper eller med diskvalifiserende feil og mangler 

eksteriørmessig. 
 

Vårt inntrykk har vært at forståelsen for å avle ihht RAS har vært styrende for de fleste oppdrettere 
de senere årene. I 2021 hadde vi dessverre en stor økning i paringer som ikke er innenfor kriteriene 
for avl.  Av de 61 kullene som ble registrert i NKK i 2021 var hele 21 kull (136 valper) ikke innenfor 

kriteriene i RAS.  Det er bekymringsfullt, og vi har derfor her valgt å kommentere dette spesielt i 
årsberetningen i år. Håpet er at oppdrettere er bevisst sitt ansvar, samarbeider med Avlsrådet og 
følger RAS kriteriene! 

 
I 2021 var det altså 21 paringer utenom RAS.  Totalt utgjorde dette 136 valper, som er et ganske 

betydelig antall.  Avviket fra avlskriteriene for de 21 kullene fordeler seg slik: 

• I hele 14 av kullene er det manglende dokumentasjon på jaktegenskaper og/eller eksteriør 

hos mor og/eller far.  Dvs at hundene ikke har vært på jaktprøver, og mang har ikke vært på 

utstilling. Manglende jaktprøver og/eller utstillingsresultat betyr at det avles på individer som 

ikke har dokumentert jaktegenskaper og ikke dokumentert tilfredsstillende eksteriør.  Det 

betyr også at det ikke er dokumentert fravær av diskvalifiserende feil og mangler hos i 

avlsdyrene. 

• I 4 av kullene har foreldene vært på utstilling og/eller jaktprøve, men minst en dem har ikke 

tilstrekkelig premiering til å anbefales til avl.     

• 1 kull er gjenparing.  I RAS for drever er dette ikke anbefalt pga populasjonens størrelse.  

• 1 kull har for høy innavlsgrad i tillegg til manglende utstilling og jaktprøve hos tispe. Høy 

innavl er ikke ønskelig da dette øker risikoen for at dårlige genvarianter videreføres til 

avkommene. Innavl er i første rekke dokumentert å kunne gi en nedsatt fruktbarhet, samt 

øke sannsynligheten for at enkelte «sykdomsgener» kan vise seg i form av syke individer.     

• 2 kull kommer fra tisper som har sykdom (ødem og/eller ryggproblemer) hos helsøsken. 

Dette er arvelig, og vi har klare retningslinjer på dette.   

 
Spesielt er det en utfordring for Avlsrådet når det avles på syke linjer, samt at det avles på individer 

hvor egenskaper ikke er kjent. Hvordan håndteres dette når disse valpene kommer i avl?  Og hvordan 
håndteres dette når eier lagt ned en stor innsats for å få hunden premiert på jaktprøver og 
utstillinger, for så å oppdage at der er kjøpt en linje med mange syke individer i slekta. Og uten at det 

er gjort oppmerksom på dette ved kjøp av valp. 
 

Dette er en utfordring for både Avlsrådet og hundeeiere.  Det er derfor viktig at vi i et samlet 
drevermiljø er tydelige på at dette ikke er en akseptabel avlsstrategi.  
 

De 21 kullene dette gjelder er: 
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Samarbeid med Avlsrådet i Sverige 
Vi hadde sommeren 2019 et møte med det svenske avlsrådet for å diskutere felles avlspolitikk, felles 
utfordringer, RAS og framtidig samarbeid.  Møtet var også viktig for å knytte kontakter mot 

drevermiljøet i Sverige.  I ettertid har vi blant annet utvekslet data om ødem.  
 

Svenska Dreverklubben (SDK) har utviklet et veldig bra grensesnitt for prøver og avl i Dreverdata.se.  
Vi i Norge har oversendt filer fra både jaktprøver og utstillinger fra NKK sitt system slik at SDK kan 
vurdere om, og i tilfelle hvordan, data for norske hunder skal kunne inkluderes i Dreverdata.  Dette er 

et spennende prosjekt vil håper skal resultere i et felles system for å vurdere avlskombinasjoner.   
 

 
Revisjon av RAS 
Avlsrådet startet i 2019 arbeidet med revisjon av RAS.  Vi har hatt mange diskusjoner internt og med 

våre svenske avlsrådskolleger.  Vi er nå i sluttfasen av revisjonen.  Vi at eksisterende RAS har fungert 
bra på de fleste områder, men vi planlegger noen små justeringer vi mener skal gi større fleksibilitet i 
avlskriteriene i forhold til eksisterende RAS.  Arbeidet har dessverre tatt en del tid, og vi har nok ikke 

fått gjennomført så god prosess som planlagt. 
 

 
 
DUNKER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

43   2 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

27 18 143 64/79 

Anvendte hanner: Gj.snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

15 0,920 4,355 0 

 

Reg.nr. Navn Tispe Reg.nr. Navn Hanhund Valper Avvik fra RAS

NO40236/18     Betty NO34149/18     Bakkeskogen's Jack 8 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

NO37763/18     Va A Ellie NO57821/17     Copper 12 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

NO54320/17     Bs C-tuva NO51585/17     Kvindølen's Castor 5 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

NO56716/13     Lyngdølen's Bella Iv NO45210/15     Grytosens Rex 6 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

SE58003/2018   Fallaskogens Ottie NO30885/15     Tk Storm 8 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

SE32882/2019   Fallaskogens Zalli NO34276/18     Kvindølen's Zico 8 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

SE37257/2016   Silverkällans Cita NO44261/12     Kk Doffen 2 2 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

NO43034/19     Ylva NO30538/11     Tass 12 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

NO57531/17     Loskampen's Caja NO46690/16     Se Willy 1 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve

NO34527/16     Hattefokkåsens Sista NO48533/13     T.k Odin 6 Manglende premie  på utstilling og jaktprøve + Høy innavlsgrad

SE44716/2018   Garvagubbens Akiee NO50520/16     Bergeråsen's Enzo 12 Manglende premie på jaktprøve

SE32588/2018   Fallaskogens Faxxa NO38364/17     Svarterudbekken's Platon 6 Manglende premie på jaktprøve

NO46285/17     Ylva NO48533/13     T.k Odin 8 Manglende premie på jaktprøve

NO53697/15     Bella NO35901/15     Glundbergbakken's Arro 1 Manglende premie på jaktprøve

NO36465/15     Setpoint's Vega NO36163/16     Glundbergbakken's Heiko 8 Manglende premie på utstilling

NO36464/15     Setpoint's Frida NO44580/18     Svartpyttens Ask 4 Manglende premie på utstilling

NO59480/17     Se Zita NO42686/19     Be Fant 5 Manglende premie på utstilling

NO48043/17     Bromdalens Tinka NO36164/16     Glundbergbakken's Niilo 4 Manglende premie på utstilling

NO39781/17     Trollskogens F-s Molly NO36558/14     Leo 8 Søsken med ødem

NO55142/16     Setervollen's Deborah Luna NO33999/18     Lialøkkjas Chasper 3 Søsken med ødem + Manglende premiering

NO36836/16     Re Isa NO50518/16     Bergeråsen's Tassen 9 Gjenparing
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Avlsåret for dunker 2021 har vært hektisk og med aktive oppdrettere. Antall forespørsler ble 43, 2 av 
disse ble ikke anbefalt. Valpeproduksjonen er oppe på et akseptabelt nivå. Selvfølgelig hadde det 

vært ønskelig med flere fødte valper. Markedet er nå slik at vi kunne levert opp mot 200 pr år. I h t 
rapportskjema var det registrert 143 valper i 2021. NKK har i tillegg et etterslep fra 2020 slik at den 

offisielle statistikken er 154.  Av hele 41 anbefalinger ble 27 parringer gjennomført og 18 kull født.  

En utfordring er å få flere tisper drektige . Her har 11 tisper ikke blitt drektige av totalt 27 parringer. 
Vi prøver å få oppdretterne å ta blodprøver og være mere nøye med å holde øye med brunsten til 
tispa.  

Gledelig er det at flere og flere gode tisper blir parret.  

Kullstørrelsen lå på 8 pr kull som er meget bra og som viser at vi har en produktiv rase.  

Stort sett alle kombinasjoner har i tillegg vært behandlet av avlsrådet. Det tyder på at miljøet har 
tiltro til det vi holder på med. 

Forespørsler om valper foregår gjennom hele året, og jeg tror at markedet kunne tatt imot flere 
dunkervalper. 

Ellers må nevnes at vi har et meget godt samarbeid med Dunkerringen v/styret. De stiller opp både 

på møter og bidrar til økt interesse for dunkeren. 

Noen helseproblemer har vi hatt. Dette gjelder spesielt lavt stoffskifte og noen tilfeller av epilepsi.  

Vi har derfor startet en helseundersøkelse i samarbeid med NKK som gjennomføres våren 2022.  

Vi ser lyst på et nytt dunkerår ! 

 

FINSKSTØVER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

29   2 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

22 16 93 41/52 

Anvendte hanner: Gj.snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

11 0,68 2,14 0  

 

Året 2021 har vært et år litt under snittet med tanke på registreringer av Finskstøvere i NKK. Totalt 

har det blitt registret 158 hunder i Dogweb. 15 av disse er import hunder, mens det har blitt født 143 
valper. Det har blitt behandlet 29 forespørsler, hvorpå 27 ble godkjent/anbefalt. Vi ligger på en 
innavls % på 0,68 og et snitt på 5,8 valper pr fødte kull. Det er bra for rasen at vi har en lav innavls 

prosent, dette gir i snitt normale og friske kull, samtidig må vi også opprette holde noe 
innavlsprosent, for å bygge og videreføre rasens særpreg. 
 

Avlsrådet har kjennskap til at flere tispeeiere som hadde planer om kull, har holdt igjen grunnet 
Corona epidemien (planlagt å bruke Svenske/Finske hannhunder). 
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I avlsrådet jobber vi med den IT baserte løsningen Trello, samt Dropbox. Dette for å lagre all info vi 

får inn, så dette kan videreformidles på en enkel måte når folk byttes ut i avlsrådet.  
 

Dette gjør at vi nå har god struktur og rutiner på lagring av alle henvendelser til rådet. Alle i rådet har 
tilgang på samme info, noe som raskt gjør at vi kan være behjelpelige når spørsmål dukker opp. For 
raske tilbakemeldinger bruker vi også meldingstjenesten Messenger. 

 
I 2021 har vi dessverre sette en sterk økende trend angående HD, flere hunder røntgens med grad C. 
Avlsrådet har tidligere brukt HD index som hjelpemiddel, sett i lys av at denne grunnet lav % andel 

hunder som røntges, blir mer og mer usikker har vi foreløpig valgt å se bort ifra denne. Grad A-B = fri 
og kan brukes mot grad C. 

 
Avlsrådet har begynt arbeidet med ny hannhund liste og har kartlagt alle Finskstøver hannhunder 
som har stilt på ÅP prøve de siste 3 sesongene. Ny hannhund liste vil få sterkt fokus i 2022.  

 
Sæd-lagrings prosjektet som avlsrådet tidligere har drevet, er videreført til FFN.  

 
Vi tilstreber å avholde ett telefon/Skype møte i måneden, hvor vi alle kan følge saksliste og gang i 
Trello, vi bruker også chattegruppe på Messenger for å raskt komme i kontakt med hverandre i 

forhold til diverse spørsmål/informasjon/tilbakemeldinger. Dette er veldig effektivt, både kostands 
og tidsmessig. 
Vi ønsker i 2022 å få flere og bedre tilbakemeldinger på fødte kull og eventuelle 

defekter/utfordringer folk måtte ha, enten med valper og/eller voksne hunder. Dess mer info vi sitter 
med, dess lettere er det for alle oppdrettere der ute å styre unna utfordringer. 

For avlsrådet sin del, vill ny hannhundliste og oppdatert Ataxi-liste stå på prioriteringslisten.  
 
På generelt grunnlag oppfordrer vi også alle til å Ataxi teste hundene sine, samt HD røntge, så vi får 

gode statistikker på dette.  Og til slutt, men viktigst av alt, starte Finskstøvere på utstillinger og ikke 
minste starte på jaktprøver!  
Vi trenger alle info vi kan få, spesielt når det kommer til jaktegenskaper, for å hjelpe til å foredle den 

flotte rasen vår inn i fremtiden. 
 

HALDENSTØVER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

5   1 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

4 4 31 15/16 

Anvendte hanner: Gj.snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

4 5,241 7,399 1,611 

 

Avlsrådets sammensetning: 

Leder: 

Line Merete Svarthe 
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Medlemmer: 
Tore Bekkedal 

Erik Ringli 

Varamedlem: 
Rune Strøm 

 

Møtevirksomhet 

Rådet har jevnlig kontakt pr telefon og e-post. Ingen møter avholdt grunnet pandemien. 

Valpeproduksjon 
Det er født 3 kull i Norge, totalt 22 valper fordelt på 11 tisper og 11 hanner. I tillegg ble det født et 

kull i Sverige som ble godkjent av avlsrådet for Haldenstøver i Norge, der det ble født 4 tisper og 5 
hanner, hvorav kun 1 tispevalp er registrert i Norge.  

Beauty – N043501/17, eier Bjørn Erling Bråthen 
Gravabekken’s Cs Glunt – NO47558/14, eier Bjørn Skjerven 

7 valper (4tisper/ 3 hanner) (7,399%) 

Lisa Ii- NO50386/15, eier Lars Magnar Snopestad 
Pa Høtt – X-33553/17, eier Erling Livollen 

7 valper (3 tisper/ 4 hanner) (6,003%) 

Cb Slevika’s Bella – X-36573/19, eier Rune Strøm 
Boris- NO52336/11, eier Jan Willy Halvorsen 
8 valper (4 tisper/4 hanner) (1,611%) 

Geitmyras Ella- NO45820/16, eier Marcus Nyström 

Finstadbuas Manny- NO50042/19, eier Line Merete Svarthe 
1 tispevalp registrert i Norge. (5,954%) 

Gjennomsnittlig innavlsgrad på kullene beregnet på 5 generasjoner er 5,241%. 

 

Hannhundliste 2021 

NO45817/16 Geitmyra´s Halltor                              Lars Helge Mølslett og Lene Brattgjerd 
NO49574/09 NJCH Karo                                             Lars Erik Schunemann 
NO 50678/15 NUCH Slevika´s Zorro                        Morten og Rune Strøm 

X-33553/17 NJCH PA Høtt                                         Erling Livollen 
NO47558/14 CS Gravabekken's Glunt                    Bjørn Skjerven 

NO53495/13 Finn                                                        Leif J. Østby 
NO52293/11 SANG II                                                 Erik Ringli 

 

I NKKs sædbank er det langtidslagret sæd fra følgende hannhunder: 

12753/99 Tæssen (Bjørn Bråthen) 
12623/91 Jaro (Arne Nikkerud) 

15643/89 NUCH Tell (Hjalmar Hesjehagen) 
22476/99 Seier (Ragnar Nylende) 
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13024/03 NJCH Heier (Jonny Brustad) 
12121/05 NordV-06 Caro (Toril Hornstuen) 

13661/06 NUCH Seomlag (Grete Skjerven) 
12854/07 NJCH NUCH Charlie (Rune Strøm) 

NO49572/09 Tim (Tom Hansen) 
NO52336/11 RR NUCH NJ(D)CH NJ(R)CH Boris (Jan Olav og Jan Willy Halvorsen) 

Økonomi 
Saldo avlsrådets konto pr. 31.12.2021:   22 975,64 kr 

 

HAMILTONSTØVER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

13   1 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

13 11 73 31/42 

Anvendte hanner: Gj.snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

9 0,444 1,566 0 

 

Avlsrådet har i beretningsåret bestått av: 

Leder:   Sven-Tore Kittilsen 
Medlem:  Svein Arne Holthe 

Sekretær:  Geir Raen 

Varamedlem: Per Erik Hanestad 

Avlsrådets arbeid: 
Avlsrådet har gjennomført 5 Teams møter, og AR har deltatt i ringens styremøter.  
Avlsrådet var representert på Hamiltonringens treff på Grimsbu 2021 ved 3 medlemmer. 

AR har behandlet 13 forespørsler, 1 ikke godkjent, grunn ukjent HD status på hannhund.  

Det er født 73 valper, på 11 kull i 2021. En oppgang for rasen. 

Årstall 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 

Norge 61 43 74 34 61 65 46 62 73 

Sverige 240 205 265 234 262 184 237 155 221 

Til 
sammen 

301 248 339 268 323 249 283 217 294 

Import (7) (4) (4) (5) (6) (5) (5) (3) (4) 

 

Det er blitt gjennomført landskamp Norge/Sverige. Et meget vellykket arrangement både sosialt og 
resultatmessig. Norge vant!!! I avlssammenheng er dette viktig, her er både unge og erfarne hunder 
med. AR hadde en representant til stede. Det ble 4 NJCH, 5 stk 1EP og 1 stk 2 EP. 
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Økonomi: 
Avlsrådet har ikke mottatt eller søkt om støtte fra ringen i 2021. Ringen betaler overnatting på 

årsmøte/treff. 

Helse 
Avlsrådets oppgave er å forvalte rasen etter de retningslinjer som er satt. Vi prioriterer etter 4 

hovedkriterier. Helse, jaktegenskaper, eksteriør og gemytt.  

AR har mottatt 2 epikriser på allergi, 1 stk på pels og poter. AR mener de har en tråd i dette.  

Det er mottatt en varsling på epilepsi lignende anfall, men uten dokumentasjon. 

Hamiltonringen har de 2 siste årene hatt en raseparade på sine treff, hvor en ser hvor god mentalitet 
og gemytt rasen har. Ingen tilfeller av aggressivitet, heller ikke noen store tendenser på hannhund 

krangel. Rase er meget harmonisk. 

Kortsiktig mål: Fokus på HD fotografering. 

Diagnose 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 

A 6 8 8 8 1 11 7 11 3 

B 3 2 5 11 3 6 5 6 7 

C 3 1 3 2 3 6 5 5 5 

D 1 1 0 0 0 2 0 0 2 

E 0 0 0 0 0 0 0 0 0 

HD% 30,7 16,6 18,7 13,6 42,8 32,0 29,4 22,7 41,1 

  

Jaktegenskaper 
I ringen så ønsker vi å ligge blant de 3 øverste rasene på egenskaper. Hamilton gjør det godt på 

jaktprøver, selv om vi ønsker en NM vinner igjen. Vi ligger i toppen, men mangler litt. AR jobber 
systematisk med sporforfølgelse og målbruk.  

Hamiltonstøveren ligger på 46,37p gjennomsnittlig lengste los reprise 59,8min og gjennomsnitt 

lengste tap 26,2min.  Kilde: Dogweb (April 2021) 

Av jaktprøvestarter ser vi at Hamiltonstøveren jager til en stor % første premier.  

Premie % EP 67.14  ÅP 62,9 

Kortsiktige mål: Fokus på sporforfølgelse og målbruk.  

 
HYGENHUND: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

9   1 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

8 7 49 30/19 

Anvendte hanner: Gj.snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

7 2,68 3,76 0,6 



Side 13 av 28 

 

 
Avlsrådet 2019 har bestått av: 

Leder:   Roger Bakkerud 

Styremedlem: Kenneth Gundersen 

Styremedlem: Kjell Andreas Nordrum 

Varamedlem: John Anders Nesbakken 

 

Møte/ informasjonsvirksomhet 

Avlsrådet har avholdt et ordinært medlemsmøte ved årsmøte og samlingen til Hygenringen 18. juni.  
Det holdes jevnlig kontakt via telefon og epost, samt teams møter. Vi har dessverre ikke representert 

og orientert medlemmene ytterligere steder pga. Covid situasjonen. 

Status paring og valper. 

For sesongen 2021, behandlet avlsrådet 9 parringsforespørsler, 8 anbefalte og 1 ikke anbefalt som 
resulterte i 7 kull med til sammen 49 valper, snitt kullstørrelse 7,0 valper. Det jobbes fortsatt aktivt og 
målrettet for å stabilisere valpeproduksjon på 50 individer pr. år.   

Benyttede hannhunder 

Totalt ble 7 forskjellige hannhunder brukt. Alle fødte valpekull dette året hadde forskjellig far. Dette 

ligger også i handlingsplanen vår om at ingen hannhund bør ha mer enn 25 avkom, i kull hvor mange 
av søsken blir brukt, og det er fare for at dette kullet vil dominere rasemengden vil antall avkom pr. 

individ settes lavere enn 25 avkom.  

Sædtapping 
Det er i 2021 ikke nedfryst sæd fra nye Hygen hannhunder. Total er det nå nedfryst sæd fra 14 
hannhunder, samt 3 hannhunder som er i privat eie. Sædbankprosjektet er lagt på «is» i påvente av 

møte mellom Hygen – Dunker – Haldenstøver og NKK. Dette er enda et år uten avklaring og svært 
beklagelig da Hygenhund, som er en liten rase, er avhengig av å ha gener i banken. 

Genetisk variasjon – Blodprøveprosjekt.  

Blodprøvetakingen ble utført i 2018 på 4 individer av forskjellige linjer i regi av Veterinærhøgskolen-

NMBU, Medisinsk genetikk hund, NKK og SKK, formål: «Slik informasjon er svært viktig for kunnskap 
om genene hos de nordiske hunderasene. Dette er svært viktig i dag for å kunne drive effektiv 
forskning på helse og andre egenskaper som er viktig for rasene. For bevaring av norske raser – slik at 

du vet hvor mye genetisk variasjon/mangfold som finnes. Viktig for å følge opp krysningsprosjektet 
og sædfrysingsprosjektet. Viktig med kunnskap om «alle» gener hos de norske rasene, fordi det 

forteller oss om hva som er normalt.» 

Resultat på dette er fortsatt ikke tilgjengelig. Vi forventer at resultat fra dette prosjektet ligger langt 
inn i fremtiden. 

Det er svært viktig for Avlsrådet å kunne beslutte avlstrategi med faktabaserte kunnskaper, og ikke kun 
teoretisk beregnede kunnskap. Det er søkt Landbruksdirektoratet 2 ganger om støtte til prosjekt om 

genetisk kartlegging og variasjon, uten innvilgning. NHKF er ansvarlig for den nasjonale sterkt truede 
harehundrasen Hygenhund. På denne bakgrunn besluttet Avlsrådet for Hygenhund, som er underlagt 

NHKF, i desember 2021 å sende en søknad til NHKF styre, om støtte til et eget prosjekt for Hygenhund: 
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«Analyse med DNA-prøver, tas av 40 individer, 30 individer med analyse for genetiske 
markører/profiler, pluss 10 individer som blir analysert mer dypt/inngående med genetiske markører 

som dekker hele genomet.» 

Denne ble ikke sendt før 3. januar 2022.  

Innkryssing 
Avlsrådet avventer ytterligere initiativ av nytt innkryssingsprosjekt. Sannsynligheten for et fremtidig 

behov for innkryssing er til stede, det presiseres at dette kun er basert på teoretisk beregning gjennom 
Dog Web og ikke faktabaserte kunnskap som en analyse ved blodprøvetaking kunne gitt. Forberedelser 
og sondering vil være arbeidsoppgaver fremover.  

Hannhundliste 

Avlsrådet for Hygenhund har hannhundliste på hjemmesiden til Hygenringen med omtale av de mest 
aktuelle hannhundene for bruk i avl. Herunder også noen kriterier for utvelgelse av hannhund. Svært 

hyggelig å konstatere at vårt «mas» har resultert i at flere Hygeneiere dokumenterer 
bruksegenskapene ved å gå jaktprøver med sine hunder. Vi har nå flere yngre jaktpremierte hunder, 
da spesielt godt premierte hannhunder for bruk i avl. Det jobbes aktivt for å motivere og stimulere 

Hygeneiere for å stille sine hunder.  

Arbeidsoppgaver 
Rasekompendium er påbegynt, men ikke ferdigstilt og krever innsats. Databasen «Slektskap og innavl» 

krever kontinuerlig oppgradering etter som nye individer kommer til. Databasen er tilgjengelig på 
Hygenringen sin hjemmeside for alle Hygen-interesserte. Innsamling av informasjon og 
dokumentasjon av levende avlsindivider samt øke kompetanse på generell genetikk er en prioritering. 

Stimulering og god informasjon til Hygeneiere. Være proaktiv i arbeidet med å tilrettelegge for flere 
og nye linjer i fremtidig avlsarbeid. Dette for å ivareta de typiske egenskapene til Hygenhunden og sikre 
genetisk variasjon.  

Oppsummering. 
Også sesongen 2021 har vært et bra år for Hygenrasen. Vi oppnår god publisitet, gjør det bra på 
utstillinger og jaktprøver deltagelse har økt. I 2021 er det produsert i henhold til målsetningen på fødte 

valper, med 49 fødte valper 2021. Det er et godt og konstruktivt samarbeid mellom Avlsråd og Ring. 
Mange engasjerte medlemmer med mange nye tiltak for rasen, framtiden ser lys ut. Det er ingen grunn 
til ikke å velge en Hygenhund som din neste harehund. 

Regnskap 2020 

Avlsrådet har ikke belastet avlskonto for administrative eller reisekostnader Det vil fortsatt være slik  
at avlsrådarbeid for en stor del er en dugnadsinnsats for rasens beste. 

 

Utgifter        Saldo + inntekter 

   Saldo 01.01.20  33.041,19, - 

   Overføring NHKF     5.425,50, - 
  

    0,00,-      Rente                                       0,00,- 

Saldo 31.12.20   38.466,69,- 
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LUZERNERSTØVER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

4  4 - 

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

3 2 14 8/6 

Anvendte hanner: Gj. snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

3 1,83 2,4 1,2 

 
Avlsrådet for Luzernerstøveren har i 2021 bestått av:  
Geir Holden - leder, Arnt Skeibrok, og Kristoffer Sundtveten - medlemmer og Finn M. Hoff – 
varamedlem. Sittende råd har meget god kontakt og samarbeider godt.  

 
Årets RS ble gjennomført i august. Avlsrådet var ikke til stede under RS og formannsmøtet. Ringen 

var representert ved leder.  
I avlsesongen 2021 har vi hatt har vi hatt 4 parringsforespørsler. Det har resultert i 2 fødte kull på 6 
og 7 valper. Ei tispe gikk tom og ei venter til neste avlssesong. Det ble født 35 valper i 2020 mot bare 

13 i år. Vi håper på en økning i 2022. 
  
Vi har i løpet av prøvesesongen 2019/2020 hatt 25 hunder på jaktprøve. Dette er det høyeste 

prøvedeltakelsen på 6 år. Det er meget bra i en slik liten rase. 18 av 35 hunder oppnådde premiering, 
noe som gir en premieprosent på 78 % på ÅP og 70 % på EP. Dette gir en samlet premieprosent på  

77 %! 2 nye jaktpremierte har vi også fått, begge tisper fra 2019.  
 
Eksteriørmessig ser det ut til at vi har en meget homogen rase (liten skilnad på hundene). Vi har få 

hunder som har fått sufficent på utstilling og veldig få hunder som er slått ut for feil. Luzernerstøvere 
har vært stilt på til sammen 17 utstillinger i 2021, 15 på årets samling.  
 

Helsemessig og andre defekter er Luzernerstøveren er relativt frisk og sunn rase både i Norge og 
Sverige. Noen tilfeller av sykdommer dukker opp, men ikke noe nytt siden forrige år. Avlsrådet er 

avhengig av åpenhet om sykdomstilfeller og oppfordrer alle til å varsle avlsrådet dersom hunden blir 
syk.  
 

Når det gjelder HD i rasen er det ikke røntget nye huder i 2021. Årsmøtet vedtok å fjerne kravet om 
HD-stauts på sitt årsmøte i juli. Saken sendes inn til behandling på RS i april. Vi antar at dette kommer 

på plass i løpet av 2022.  
 
Rasens helhetlige tilstandsrapport ser positiv ut, både jakt- og helsemessig. Svært positivt at det er 

med det høye antall jaktpremierte hunder i 2021.  
 
Avlsrådets Hederspremie 2021 ble tildelt NUCH Himdalen’s Isack til Knut Bjørnar Sørmoen og AB 

Fanny til Bjørn Brokeland. 

 Det er et godt samarbeid mellom avlsrådet i Norge og i Sverige. 
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SCHILLERSTØVER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

0    

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

0 0 0  

Anvendte hanner: Gj. snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

    

 

Avlsrådet for schillerstøver har i 2021 bestått av :  
                

              Audun Bjørnstad 
              Trond Dokken  
  Asbjørn Normann Kristensen 

Vara:  Leif Juliussen 

Antall parringsforespørsler:        Ingen 
Antall fødte kull i Norge:              1 stk 
Import fra Sverige i 2020:            4 stk 

Antall styremøter                           5 stk  

Det har vært henvendelser fra folk som ønsker schillerstøvervalp. Det har ikke vært valper å få tak i 

her i landet, og pga Covid 19 har det vært vanskelig å importere valper fra Sverige.   

 

 

SCHWEIZERSTØVER: 

Forespørsler: Godkjente: Anbefalte: Ikke-godkjente: 

3    

Utførte paringer: Antall kull: Antall valper: Tisper/hanner: 

3 2 12 7/5 

Anvendte hanner: Gj. snitt innavls%: Høyeste innavls%: Laveste innavls%: 

2 2,4 3,88 0,8 

 

Avlsrådet har for avlsesongen 2021 bestått av Ole N. Sand (leder), Marianne M. Grønvold og Harald 
Willersrud, med Ole I. Saga som vara.  

Avlsrådet har hatt ett fysisk møte, i tillegg til løpende kontakt via telefon og e-post. Til tross for den 

pågående Covid-pandemien med påfølgende restriksjoner har vi gjennomført de aktivitetene vi hadde 
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planlagt for rapporteringsåret, med visse justeringer. For andre året på rad gjennomførte vi i 2021 i 
samarbeid med Schweizerringen et arrangement vi har kalt Schweizer-weekend. Dette går i korte trekk 

ut på at hundeeier melder opp til åpen separat prøve i lokal klubb i en på forhånd bestemt tidsperiode. 
Alle resultatene blir meldt inn til ringen, og vinnere av ulike kategorier kåret. Av 15 påmeldte hunder 

gikk 14 hunder åpen prøve i løpet av en 3-dagers periode. Dette er vi strålende fornøyde med, og det 
var spesielt gledelig at vi også i år fikk med flere «førstegangsprøvende» hunder.  

Avlsrådet har i 2021 behandlet 3 parringsforespørsler, hvor to ble anbefalt og en godkjent. Tre tisper 
ble paret, men en gikk dessverre tom. Totalt ble det født 12 valper, 7 tisper og 5 hanner. 

Gjennomsnittlig innavlsprosent på kullene var 2,4 % på 5 generasjoner. I tillegg ble avlsrådet rådført 
om en paring av en svenskregistrert tispe, hvor tispeeier valgte en norskregistrert hannhund.  

Det er foretatt sju avlesinger av HD i løpet av 2021. Seks hunder er registrert med diagnose A, og en 

hund er registrert med diagnose B. 

 

Utgifter 2021: 

Premier Schweizer-weekend    1.500,- 

Premier beste jaktpremierte hunder i 2019  1.500,- 

Sum       3.000,- 

 
Kurs  

Det har ikke vært arrangert noen kurs i NHKFs regi i 2021.  
 

Harehunden 

kommer ut med 4 nummer i året. Rune Hedegart har vært redaktør av Harehunden i 2021. Det 
ønskes mer stoff fra medlemmene/klubbene/ringer og avlsråd, oppfordringen er herved gitt.  

 

Hjemmeside/Facebook 

Arild Nygård er redaktør for hjemmesida/Facebook. Det er opp til klubber og medlemmer å benytte 

seg av hjemmesida, til f.eks. annonsering. Hundeannonser kan kun legges inn av medlemmer i norske 
harehundklubber (klubb og medlemsnummer må oppgis). 

 

Norgesmesterskap 

Etter at vi måtte avlyse våre NM-arrangementer i 2020 pga Korona pandemien, var det med stor 
tilfredshet at vi igjen kunne gjennomføre disse arrangementene.  

NM for småhund ble arrangert 6. og 7. november der teknisk arrangør var et samarbeid mellom 
Hadeland Harehundklubb og Norsk Harehundklub.  

Her var alt lagt til rette for et godt mesterskap. Arrangørene hadde gjort en meget god jobb.  

Nr. 1  drever Bromdalens Pepsi   Eier: Trond Harald Dalane 
Nr. 2  drever Kvindølen’s Tussa  Eier: Asle Skårdal 
Nr. 3  drever SR Tigg    Eier: Ole Martin Stensby 
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NM for støver ble arrangert 24. og 25. november med Aust-Agder Harehundklub som teknisk 
arrangør. 

Her var også alt lagt til rette for et godt mesterskap. Arrangørene hadde gjort en meget god jobb.  

Nr. 1 og kongepokalvinner finskstøver Hagheimen’s Soili  Eier: Gjert Andre Sundtveten 
Nr. 2     finskstøver Brynsåsen’s Lotta  Eier: Svein Tore Tveite 
Nr. 3     finskstøver Ts-Ammy   Eier: Terje Hauerberg 

 
NHKF gratulerer både arrangører og deltakere med fin innsats. 

 

Nordiske og internasjonale aktiviteter 

Tekst om de avholdte mesterskapene er skrevet av Beagle Ringen Norge og Norsk Dreverring. 
 
Nordisk Mesterskap (NM) for drever 2021  

er et samarbeid mellom Norge, Sverige og Finland, og arrangementet rullerer mellom landene. I år 
var Sverige arrangør, og mesterskapet ble lagt til skogene rundt Skillingaryd sør for Jönköping fredag 

den 3.desember. 

Hvert land stiller 4 hunder som er tatt ut etter nasjonale retningslinjer – totalt 12 hunder. Disse 
konkurrerer om en individuell tittel og som lag.  

Det norske laget i år bestod av: 
• NO36166/16 SE N J(D)CH NMSP-19 Glundbergbakken’s Raja  Eier: John Kristian Solbrekke 

• NO48964/17 N J(D)CH Stuttfot`s Delta    Eier: Gjermund Lie 

• NO37099/15 N SE J(D)CH Kvindølen´s Tussa   Eier: Asle Skårdal 

• NO48535/13 N SE J(D)CH T.K Enya    Eier: Bjørn Andre Svela 

  

Lagledere fra Norsk Dreverring: 
• Torbjørn Haugen (Leder) 

• Randi Askevold Holmelid (Sekretær) 

 
Nordisk mester ble Viltstigens Frasse fra Sverige. Sverige vant også lagkonkurransen.   

Gjermund Lie med Stuttfots Delta ble nr 2 og Asle Skårdal med Kvindølens Tussa ble nr 3. Fra norsk 

side må vi si oss godt fornøyd med sølv og bronse individuelt, og sølv som lag.  

 

Nordisk Mesterskap for beagle 2021  
Norge skulle være vertsnasjon for Nordisk Mesterskap i 2020, men som kjent ble de fleste 
arrangementer innstilt, også for Nordisk Mesterskap for Beagle. Mesterskapet er et samarbeid 

mellom Finland, Norge og Sverige, og landene ble enige seg imellom om å utsette mesterskapet til 
det ble mulig å få til. 

Det er kun harepremieringer som teller i konkurranse sammenheng, og det konkurreres om beste 

hund og beste lag. 

Beagleringen Vest-Agder, i samarbeid med Sørlandet Harehund Klubb, sto for gjennomføringen av 
mesterskapet. Standkvarteret var lagt til Høgtun Kultursenter på Øyslebø i Lindesnes kommune. 
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Det norske laget besto av: 

• NO41332/14 NJ(D)CH Dyrkamyras Nato til Kim Johnny Fløtnes 

• NO38586/18 NJ(D)CH SE J(KOMBI)CH Broderens EK-Fru.Johnsen til Espen Kerim 

• NO46452/19 N FI J(D)CH Happy til Trond Lillebjerka 

I tillegg startet første reserve, dette fordi det er krav om 10 hunder til start i Norge når det skal deles 
ut Cacit. 

• NO44571/17 N SE J(D)CH Vidringstadjegerens Kita til Bjørn Vidringstad 

Nordisk mester og en verdig vinner med 4x1pr.hare over to dager blir FI33309/16 FI JCH-BEAJ 
Peräpöksän Paukku til Kari Järvi. En suveren hund som vi forhåpentligvis vil høre mer om i årene som 
kommer. 

Etter en svært god andre dag klatrer NO38586/18 NJ(D)CH SE J(KOMBI)CH Broderens EK-Fru.Johnsen 
til Espen Kerim opp fra fjerde til andre plass, kun 2 poeng bak vinneren. 

Nr. 3 blir SE16647/2016 SE J(hare) CH Vistenas Challe til Håkan Andersson. 

Norge blir beste lag foran Finland, mens Sverige blir nr 3. 

 

Nordisk Mesterskap for støvere 

Konkurransen ble avlyst i 2020, og Vestfold Harehundklubb som teknisk arrangør sa seg villig til å 

arrangere igjen i 2021 hvis smittevernrestriksjonene tillot et arrangement. Nordisk Mesterskap for 

støvere arrangeres annethvert år. 

Dessverre måtte arrangementet avlyses også i 2021, da Finska Stövarklubben støttet et vedtak i 

Finska Kennelklubben om ikke å sende landslag i 2021. Dermed ville det ikke blitt et Nord-M men en 

landskamp mellom Norge og Sverige. 

Tusen takk til Vestfold Harehundklubb som har planlagt to arrangement som ble avlyst pga Covid. 

 
Europapokalkonkurransen 

Konkurransen skulle vært avholdt i Serbia, også denne ble avlyst pga Covid-19. Serbia vil prøve med 

nytt arrangement i 2022. 

 
Representanter fra NHKF i Norsk Kennel Klub 

Stein Wahlstrøm (Østfold) var i 2021 medlem i NKKs Jakthundkomite (NJK) som representant for 
gruppe 6. NJK er underlagt HS. Han var også varamedlem til NKKs Domsutvalg.  

Tom Wenger (Romerike) er FCI-representant for hunder i gruppe 6. 

 
Sluttkommentar  
For klubber og ringer startet året som det gamle sluttet, med Covid restriksjoner og begrensninger 
mht. felles samlinger. Dette skapte utfordringer med årsmøteavviklingen for flere og man måtte 

gjennomføre årsmøtene digitalt. De aller fleste harehund utstillingene på våren/forsommeren kunne 
la seg gjennomføre etter hvert som det ble åpnet opp for arrangementer i forhold til Covid-19.  
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Dispensasjon fra kravet om utstillingspremiering for start på jaktprøver ble opphevet i mai måned og 
folk kunne igjen gå på utstillinger.  

NKK innførte nytt søknadsprogram for prøver og utstillinger i november. Dette skapte problemer ved 
uthenting av prøveresultater for NHKF, og som ikke var så lett å løse opp i for NKK. Et problem som 
dro seg over i sesongen 2022 og som nå skal være løst. 

Som tidligere har det vært lagt ned et stort arbeid innad i styret, men også på andre fronter har det 

vært stor aktivitet og da spesielt inn mot NKK i forskjellige saker og høringer. 

 
Arild Nygård   Arnt Morten Haugen   Øyvind Billingsø 
sign.    sign.    sign. 

 

Rune Sliper   Birger Steen   Thomas Kristiansen   
sign.    sign.    sign.    

 
2. Regnskap  
Regnskapet 2021 viser et overskudd på kr. 220.636,32 Det er ca. 235.000 kr bedre enn budsjettert, 
og drøye 50.000 kr bedre enn fjoråret.  

På inntektssiden er resultatet ca. 70.000 kr bedre enn budsjett. Økte kontingentinntekter (som 

gjenspeiler økt medlemsmasse) er veldig hyggelig. I tillegg har MVA-kompensasjon nok en gang blitt 
vesentlig bedre enn hva vi har turt å håpe på.  

Når det gjelder kostnader, er det to hovedpunkter som gjør at regnskapet blir vesentlig bedre enn 

budsjettert. For det ene er møteutgiftene samlet kun på ca. 50.000 kr. Det er halvparten av 
budsjettert. Videre er det i 2021 satt av penger til tre prosjekter – Indeksbasert hundeavl, 
regelkomite og Eksteriørdommerkomite. Dette er pågående prosjekter som i liten grad pådro seg 

kostnader i 2021. Disse vil vi komme tilbake til vedr. disponering av overskudd.  

Balansen 2021 inneholder fortsatt lån fra klubbene ifm. Covid-19 støtte til NKK. Disse lånene er 
tilbakebetalt i 2022. Vedr. samme sak ønsker styret også å omdisponere tapsavsetningen fra 2020 til 
annen egenkapital. Balansesummen 31.12.2021 er kr. 1.869.133,83. Justert for Covid-19 lån har 

NHKF pr 31.12.2021 bankinnskudd på kr. 1.599.362,49. Ca. 150.000 kr er kortsiktig gjeld, mens 
resterende er egenkapital. Med dette har NHKF en solid økonomi. 

Disponering av årets resultat. 
Styret foreslår å disponere årets resultat på følgende måte: 

- Avsetning til pågående prosjekt    Kr.  85.000,00 
o Indeksbasert hundeavl – 50.000,- 
o Regelkomite – 15.000,- 

o Eksteriørdommerkomite – 20.000,- 
- Annen Egenkapital     Kr. 135.636,32 

- Sum       Kr. 220.636,32 
 

I tillegg ønsker styret å omdisponere fjorårets avsetning for NKK-støtte ifm. Covid-19 til Annen 
egenkapital 

For nærmere detaljer, se vedlagte regnskap. 
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3. Kontingent NHKF 

Kontingent til NHKF i 2022 er kr. 300,- 
 
Styrets innstilling:  

Ingen endringer 

 

4. Forslag om utnevnelse av nye æresmedlemmer  
Ingen forslag mottatt 
 

5. Søknad om medlemskap for nye klubber 
Ingen søknader mottatt 

 
6. Innkomne saker 
 

6a) Avlsråd for Luzernerstøver:  

 
Fjerne krav om kjent HD-status på Luzernerstøveren 

  

Det har over lengre tid vært snakk om å fjerne kravet om kjent HD-status på Luzernerstøveren i 
forbindelse med avl. I Sverige ble dette kravet fjernet i 2020. Bakgrunnen for dette vedtaket er at det 
ikke foreligger noe krav om kjent HD-status i hjemlandet Sveits, samt at man ikke har sett at kjent 

HD-status har hatt noen effekt. 
 

Avlsrådet for Luzernerstøveren i Norge ønsker at krav om kjent HD-status fjernes i forbindelse med 
avl. Luzernerstøveren har aldri hatt problem med HD i rasen.  

 

Saken ble behandlet på Luzernerringens årsmøte i august 2021 med følgende vedtak: 
Kravet til kjent HD-status fjernes for rasen. Vedtaket er enstemmig.  

 

Styrets innstilling: 
Styret støtter forslaget fra avlsrådet. 

 

6b) Aust-Agder Harehundklubb 

Søknad om opptak av liten bernerstøver (rase 060) inn under NHKF 

 
Historikk: Ved begynnelsen av forrige århundre ble systemet med jaktterreng introdusert i flere 

sveitsiske kantons. Ettersom folk syns de populære, middels store sveitsiske støverne var for raske 
for inngjerdede jaktterreng ble det bestemt å erstatte dem med mindre, lavbeinte støvere. Den nye, 

mindre rasen, avlet fram gjennom planmessig utvalg av avlsdyr og passende bruk av krysninger ble 
kalt Niederlaufhund (lavbeint støver). 

Beskrivelse: Liten bernerstøver jager ved å gi hals, med en melodisk røst når den jakter og leter opp 
vilt, og svært lidenskapelig bestemt på å finne vilt. Liten Bernerstøver jakter hare, rev, rådyr, hjort, 

villsvin. Utmerket nese,- dyktig, utrettelig og våken jakthund med utmerket luktesans. Stødig 
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sporarbeid, søker stabilt og driver viltet med stor beslutsomhet, selv i vanskelig terreng. Den 
utmerker seg også i søk på skadet vilt. Vennlig, aldri nervøs eller aggressiv. Egner seg som 

familiehund. 

De 4 kortbeinte sveitsiske rasene- Jurastøver, schweizerstøver, luzernerstøver og bernerstøver - har 
Sveits som hjemland. Alle har samme rasestandard med unntak av farger - de har FCI rasenummer 

060. 

Av liten Bernerstøver finnes det sannsynligvis bare 4 eksemplarer i Norge, samt de 7 valpene som ble 
født av ei norskeid tispe i 2019. I 2016 ble det importert 2 tisper. I 2018 ble det importert en 
hannhund, som er far til kullet født i 2019. I 2019 ble det importert en ny hannhund.  

Forslagsstiller er tidligere oppdretter av schweitzerstøvere, og for ham var det et naturlig valg å ta 

inn en kortbeint støver, da han skulle skaffe seg rådyrhund. Hans erfaring med liten Bernerstøver, har 
vist at den er en vel så god harehund, som rådyrhund. 

Vedtak gjort av styret i AAHK: Vi forstår at de ønsker komme på jaktprøve og inn under NHKF. Med 

tanke på høyde kan der forekomme at hannhundene er over 41 cm som er maks høyde ved jag av 
klovvilt. Hare/rev skal ikke være noen problem. Vi ønsker at NHKF tar opp saken og ser på 
mulighetene for liten bernerstøver. 

 

Styrets innstilling: 
Styret har behandlet forslaget fra Aust-Agder Harehundklubb, og ser ingen grunn til å anbefale at 

rasen tilsluttes NHKF.  
 

 

6c) Aust-Agder Harehundklubb 

Søknad om opptak av amerikansk foxhund (rase 303) inn under NHKF 

 
Hundeeiere som driver med amerikansk foxhound vil gjerne ha muligheten til å stille sine hunder på 
jaktprøve (reveprøve). For å få muligheten til det så må rasen legges inn under NHKF.  

Vedtak gjort av styret i AAHK: Vi forstår at de ønsker komme på jaktprøver og inn under NHKF. Vi 
ønsker at NHKF tar opp saken og ser på mulighetene for Amerikansk Foxhund. 

 
Styrets innstilling: 

Styret har behandlet forslaget fra Aust-Agder Harehundklubb, og ser ingen grunn til å anbefale at 
rasen tilsluttes NHKF. 

 

7. Budsjett 2022 

Styret i NHKF har i år forslag til RS om å endre prinsippene i budsjetteringen. Endringen går ut på at 
det utarbeides et rent driftsbudsjett, der kun driftsrelaterte inntekter og utgifter føres. Dette er 

poster som skal være mulig å budsjettere. Driftsresultatet styres mot et overskudd som i sin tur 
avsettes mot pågående/fremtidige prosjekter. Det er ikke så interessant å se hvor mye et prosjekt 
skal koste isolert pr år. Det interessante er å se hva et prosjekt skal koste fra start til slutt. 

Et eksempel på et slikt prosjekt er «regelkomiteen».  Den ble i 2021 budsjettert med 15000 kr, mens 

resultatet ble null. Komiteen ble opprettet i 2021 og skal eksistere frem til 2024. Det RS i dette tilfelle 
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bør ta stilling til er kostnaden for hele prosjektet og ikke fra år til år. På denne måten vil også styret i 
NHKF lettere kunne følge opp prosjekter, og kunne rapportere videre til RS.  

Styrets forslag til budsjett og eksempel på prosjektbudsjett ligger vedlagt.  

 
8. Representantskapsmøte 2023 
Sted for RS søndag 23. april eller søndag 30. april 2023 tas opp til debatt 

 

9. Valg representantskapsmøte 2022 

Representantskapets ordfører  Svein Egil Gravråk (Romerike)  valgt for 2 år (2021) 
Representantskapets varaordf. Per Olav Bergli (Vestoppland)  valgt for 1 år (2021) 

 

Valgkomiteens innstilling: 
 

Representantskapets varaordf.  Per Olav Bergli (Vestoppland)   gjenvalg for 1 år 

 
STYRET: 

Leder   Arild Nygård (Norsk)    valgt for 1 år (2021) 
Nestleder  Arnt Morten Haugen (Nord-Trøndelag)  valgt for 2 år (2021) 

Styremedlem   Øyvind Billingsø (Nord Norge)   valgt for 1 år (2021) 
Styremedlem  Rune Sliper (Sørlandets)    valgt for 1 år (2021) 

Styremedlem   Birger Steen (Buskerud)    valgt for 2 år (2021)                                     

1. varamedlem             Thomas Kristiansen (Hedmark)   valgt for 1 år (2021)  
2. varamedlem  Arne Kåre Ariansen (Sørlandets)   valgt for 1 år (2021) 
  

Innkomne fra forslag: 

Hedmark Harehundklubb:  

Styremedlem  Thomas Kristiansen (Hedmark) 

 
Valgkomiteens innstilling: 
Leder   Arnt Morten Haugen (Nord-Trøndelag)  ny, velges for 2 år 
Nestleder  Birger Steen (Buskerud)    ny, velges for 1 år  
Styremedlem  Øyvind Billingsø (Nord Norge)   gjenvalg for 2 år  

Styremedlem  Thomas Kristiansen (Hedmark)   ny, velges for 1 år 
Styremedlem  Gunleik Hauge (Telemark)   ny, velges for 2 år 

 

1.varamedlem  Aina Jeanett Nusser Åsen (Aust-Agder)  ny, velges for 1 år  
2.varamedlem  Per Ivar Ormestad (Vestfold)   ny, velges for 1 år 
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Revisor   Øivind Fruseth Kleven (Buskerud)  valgt for 2 år (2021) 
    

 

Valgkomite Tom Wenger (Romerike) Leder   valgt for 1 år (2021) 
Sverre Rinden (Telemark)    valgt for 2 år (2021) 

Trond Revhaug (Nord-Trøndelag)   valgt for 1 år (2021) 

Varamedlem  Steinar Tormundsen Støle (Sørlandets)  valgt for 1 år (2021) 
 

Valgkomiteens innstilling: 
Leder   Tom Wenger (Romerike)   gjenvalg for 2 år  
Medlem  Trond Revhaug (Nord-Trøndelag)  gjenvalg for 2 år  
Varamedlem  Steinar Tormundsen Støle(Sørlandets)  gjenvalg for 1 år 

 

Fagkomite Harehundprøver 

   Knut Dagfinn Kjeverud (Hedmark)   valgt for 3 år (2019) 
    Terje Sandberg (Østerdalen)    valgt for 3 år (2021) 

     Per Harald Sivesind (Vestoppland)  valgt for 2 år (2021) 
Varamedlem          Arne Christian Aasland (Nord-Trøndelag)  valgt for 1 år (2021) 

 
Valgkomiteens innstilling: 
 
Medlem  Knut Dagfinn Kjeverud (Hedmark)  gjenvalg for 3 år 

Varamedlem  Arne Christian Aasland (Nord-Trøndelag) gjenvalg for 1 år 
   

 

AVLSRÅD: 

Beagle   Stein Aasheim (Nord-Trøndelag)   valgt for 3 år (2019) 
                              Nils T. Kjøsnes (Trøndelag)    valgt for 3 år (2021) 

   Bjørnar Tønnesen (Vestlandets)   valgt for 2 år (2021)  
Varamedlem  Bjørn Einar Halvorsen (Østfold)   valgt for 1 år (2021) 

 

 

Innkomne forslag: 

Beagle Ringen Norge: 
Medlem  Stein Aasheim (Nord-Trøndelag)     
Varamedlem  Bjørn Einar Halvorsen (Østfold)  

 
Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Stein Aasheim (Nord-Trøndelag)  gjenvalg for 3 år  

Varamedlem  Bjørn Einar Halvorsen (Østfold)   gjenvalg for 1 år 
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Drever   Øyvind Hårstadhaugen (Gudbrandsdal)  valgt for 3 år (2019) 
   Olav Helge Stemkjær (Telemark)  valgt for 3 år (2021) 

   Torbjørn Haugen (Trøndelag)   valgt for 2 år (2021) 
Varamedlem  Geir Ove Dalby (Hadeland)    valgt for 1 år (2021) 

 

Innkomne forslag: 

Norsk Dreverring: 
Medlem  Kim Alund (Vestoppland)   
Varamedlem  Odd Egil Raugstad (Vestlandets) 

 

Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Kim Alund (Vestoppland)   ny, velges for 3 år  

Varamedlem  Odd Egil Raugstad (Vestlandets)  ny, velges for 1 år  

 
 

Dunker   Vegar Sølvsberg (Vestoppland)   valgt for 3 år (2019) 

   Elisabeth Aune Moseby (Østfold)   valgt for 3 år (2021)  
   Jan Havdal (Trøndelag)     valgt for 2 år (2021) 
Varamedlem  Bård Ørbak-Larsen (Norsk)    valgt for 1 år (2021) 

 
 
Innkomne forslag: 

Dunker-ringen: 
Medlem  Vegar Sølvsberg (Vestoppland)  
Varamedlem  Bård Ørbak-Larsen (Norsk)  

 
Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Vegar Sølvsberg (Vestoppland)   gjenvalg for 3 år  

Varamedlem  Bård Ørbak-Larsen (Norsk)   gjenvalg for 1 år 
 

 

Finsk Støver  Rune Gjengedal (Sørlandets)    valgt for 3 år (2019) 
   Per Kåre Grahn (Romerike)   valgt for 3 år (2021) 
    (trukket seg fra vervet 22/3-2022, ny velges for 2 år) 
               Olav Edgar Unnestad (Østfold)   valgt for 2 år (2021) 
Varamedlem  Andreas Lie (Vestfold)    valgt for 1 år (2021) 

 
Innkomne forslag: 

Finskstøverforeningen Norge: 
Medlem  Liv Annette Rambøl (Vestoppland) 

Medlem  Stig Runar Søgård (Hedmark)  
Varamedlem  Daniel Nysveen Storengen (Vestoppland)  
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Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Liv Annette Rambøl (Vestoppland)  ny, velges for 3 år 

Medlem  Stig Runar Søgård (Hedmark)   ny, velges for 2 år  
Varamedlem  Daniel Nysveen Storengen (Vestoppland) ny, velges for 1 år 

 

Haldenstøver  Tore Bekkedal (Romerike)    valgt for 1 år (2021)  
   Line Merete Svarthe (Nord-Trøndelag)   valgt for 3 år (2021) 
   Erik Ringli (Østerdalen)     valgt for 2 år (2021)   

Varamedlem  Rune Strøm (Østfold)     valgt for 1 år (2021) 
 

 
Innkomne forslag: 

Haldenstøverklubben: 
Medlem  Tore Bekkedal (Romerike)  

Varamedlem  Rune Strøm (Østfold)  

 

Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Tore Bekkedal (Romerike)   gjenvalg for 3 år  

Varamedlem  Rune Strøm (Østfold)    gjenvalg for 1 år 
 
 

Hamiltonstøver Geir Raen (Aust-Agder)    valgt for 3 år (2019) 

      Sven Tore Kittilsen (Telemark)   valgt for 3 år (2021) 
                Svein Arne Holthe (Trøndelag)   valgt for 2 år (2021) 

Varamedlem  Per Erik Hanstad (Hedmark)   valgt for 1 år (2021) 

Innkomne forslag: 

Hamiltonringen:  
Medlem  Geir Raen (Aust-Agder)  
Varamedlem  Per Erik Hanstad (Hedmark) 

Valgkomiteens innstilling:  
Medlem  Geir Raen (Aust-Agder)    gjenvalg for 3 år 
Varamedlem  Per Erik Hanstad (Hedmark)   gjenvalg for 1 år 

 

  

Hygenhund  Roger Bakkerud (Østfold)   valgt for 3 år (2019) 
   Kenneth Gundersen (Sørlandets)   valgt for 3 år (2021)        

   Kjell Anders Nordrum (Aust-Agder)   valgt for 2 år (2021) 
Varamedlem  John Anders Nesbakken (Hadeland)   valgt for 1 år (2021) 

Innkomne forslag: 
Hygenringen:  

Medlem  Roger Bakkerud (Østfold)    
Varamedlem  Fred Øivind Øiestad (Østfold)  
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Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Roger Bakkerud (Østfold)   gjenvalg for 3 år 

Varamedlem  Fred Øivind Øiestad (Østfold)   ny, velges for 1 år 
 

 

Luzerner-/jura-/ Arnt Georg Skeibrok (Aust-Agder)  valgt for 3 år (2019)  

bernerstøver  Geir Holden (Norsk)     valgt for 3 år (2021) 
   Kristoffer Sundtveten (Norsk)    valgt for 2 år (2021) 
Varamedlem  Finn Martin Hoff (Trøndelag)    valgt for 1 år (2021) 

 
Innkomne forslag: 

Luzernerringen: 
Medlem  Arnt Georg Skeibrok (Aust-Agder) 

Varamedlem  Finn Martin Hoff (Trøndelag) 

   

Valgkomiteens innstilling: 
Medlem   Arnt Georg Skeibrok (Aust-Agder)  gjenvalg for 3 år 

Varamedlem  Finn Martin Hoff (Trøndelag)   gjenvalg for 1 år 

 
 

Schillerstøver  Audun Bjørnstad (Gudbrandsdal)   valgt for 3 år (2019)               
   Asbjørn Normann Kristensen (Buskerud) valgt for 3 år (2021) 

                        Trond Dokken (Sørlandets)   valgt for 2 år (2021) 
Varamedlem  Leif Juliussen (Trøndelag)   valgt for 1 år (2021) 

Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Audun Bjørnstad (Gudbrandsdal)  gjenvalg for 3 år 
Varamedlem  Leif Juliussen (Trøndelag)   gjenvalg for 1 år 

 
 

Schweizer/Istarski Ole N. Sand (Vestoppland)    valgt for 3 år (2019) 
                                         Marianne R. Grønvold (Hedmark)  valgt for 3 år (2021)  
   Harald Willersrud (Romerike)    valgt for 2 år (2021) 

Varamedlem  Ole Ingolf Sigurd Saga (Telemark)   valgt for 1 år (2021) 

 
Innkomne forslag: 

Schweizerringen: 

Medlem  Ole Ingolf Sigurd Saga (Telemark)  ny, velges for 3 år  
Varamedlem  Kurt Arild Korsbøen (Buskerud)   ny, velges for 1 år 
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Valgkomiteens innstilling: 
Medlem  Ole Ingolf Sigurd Saga (Telemark) 

Varamedlem  Kurt Arild Korsbøen (Buskerud) 

 

 
 

 
 
Med hilsen 

Ordfører i representantskapet 
 

Svein Egil Gravråk 
(sign.) 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
Vedlegg: 

Regnskap 2021 
Budsjett 2022 
Eksempel på prosjektbudsjett 

 


